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Informace a poděkování rodiny Čejkovských

  

Na webových stránkách facebook, se pravidelně scházejí informace o sbírání víček pro Maxima
a vývoji jeho zdravotního stavu. Pro ty co nemají přístup na facebook, přinášíme tyto informace
sem. Děkujeme všem za podporu rodiny Čejkovských!!!

  

Zpráva od maminky Maxima:

  

       Zase po čase se hlásím:) Rádi bychom opět poděkovali VŠEM úžasným lidem, kteří s
námi sbírají víčka. Opravdu to není samozřejmost a velmi si vážíme každého víčka, které pro
nás dáte stranou. Díky sběru víček můžeme Maximkovi dopřávat rehabilitace, potřebné
pomůcky, zdravotnický materiál a podobné nezbytnosti. Za to ze srdce děkujeme. V
současnosti konečně lékaři přišli na zapeklitou Maximkovu diagnózu. Je to syndrom, který v
naší zemi zatím neexistuje. Ve světě je popsáno jen velmi málo případů. Diagnózu potřebujeme
nyní nechat potvrdit, aby se mohla následně zkusit nastavit cílená léčba. To by mohlo
Maximkovi otevřít nové obzory. Od pojišťovny jsme se pomoci bohužel nedočkali..tudíž bychom
část peněz za víčka rádi využili na provedení tohoto speciálního testu.. Děkujeme, že nám
pomáháte a budeme rádi, když budete sbírat víčka pro Maximka i dál.
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